
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

22.03.2017                                        м.Черкаси                                                 № 10 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4 

  

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії:   Кокодзей В.М. 

заступник голови комісії:  Футима А.Ф. 

 

члени комісії   Кулініч В.В., Волкович В.М. 

 

ВІДСУТНІ:   Далібожак В.М.  

 

Запрошені на засідання комісії: 

 

Довгенко 

Сергій Олександрович 

 

- начальник управління економічного розвитку 

Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

 

- заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації - начальник управління 

міжбюджетних розрахунків та аналізу бюджету 

 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 

 

Андреєв 

Геннадій Юрійович 

 

- заступник начальника з ремонту та 

експлуатаційного утримання автомобільних доріг   

Служби автомобільних доріг у Черкаській області 



Северин 

Олександр Федорович 

 

- директор ДП "Черкаський облавтодор" 

Ботнар 

Юрій Андрійович 

 

- керівник фракції Всеукраїнського об’єднання 

«Свобода» 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік. 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік. 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-

2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік». 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

4. Про хід виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-6/VІ  

«Про Програму розвитку та збереження зелених насаджень у населених 

пунктах області на 2013-2017 роки» зі змінами. 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-16/VІІ 

«Про обласну цільову програму підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі «Власний дім» на 2016-2020 роки». 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

6. Про хід виконання рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI 

«Про Програму підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2015 роки». 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 



 

7. Про стан автомобільних доріг у Черкаській області. 

Ботнар 

Юрій Андрійович 

- керівник фракції Всеукраїнського 

об’єднання «Свобода» 

 

 

 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Довгенка С.О., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік» та поінформував, що пріоритетними цілями програми в 

сфері житлово-комунального господарства на 2017 рік є: 

забезпечення населення та господарського комплексу області якісними 

послугами підприємств житлово-комунального господарства; 

ефективне використання енергоносіїв та інших ресурсів, зниження 

енергоємності виробництва. 

Основні заходи для забезпечення виконання визначених цілей: 

забезпечення ефективного функціонування всіх об’єктів житлово-

комунального господарства населених пунктів області, підприємств і 

організацій різних форм власності; 

залучення інвестицій в галузь житлово-комунального господарства; 

проведення комплексної модернізації та технічного переоснащення 

підприємств житлово-комунального господарства; 

сприяння та підтримка у створенні ефективних форм управління житлом 

(ОСББ/управляючі компанії); 

приведення витрат та втрат під час виробництва (надання) житлово-

комунальних послуг у відповідність до вимог європейських стандартів; 

підвищення ефективності використання енергоносіїв та інших ресурсів, 

зниження енергоємності виробництва, підвищення енергоефективності 

будинків; 

реалізація проектів з енергозбереження, розвитку та реконструкції систем 

теплопостачання, модернізація комунальної теплоенергетики, шляхом 

скорочення споживання природного газу; 

реалізація проектів у сфері благоустрою та комунального 

обслуговування; 

реконструкція (розширення, будівництво) полігонів твердих побутових 

відходів; 

відновлення вуличного освітлення в населених пунктах області. 

Очікувані результати у 2017 році: 

введення в дію потужностей комунального господарства за рахунок усіх 

джерел фінансування: 23,2 км водопроводу, 13,8 км каналізації, 3,5 км 

комунікацій з теплопостачання. 

 



 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь:    Кокодзей В.М.,    Кулініч В.В.,    Волкович 

В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №10/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік» та поінформувала, що за 

2016 рік до обласного бюджету надійшло 5 439 386,8 тис. грн., в т.ч.: власні 

надходження – 765 039,3 тис. грн. (122,7 відс. до показників розпису на рік); 

базової дотації – 26 135,9 тис. грн. (100 відс.); стабілізаційної дотації – 76 293,3 

тис. грн. (100 відс.); субвенцій з державного бюджету на виконання 

загальнодержавних програм – 4 540 637,5 тис. грн. (99,9 відс.); субвенції з 

місцевих бюджетів – 26 320,3 тис. грн. (71,0 відс.); надходження в рамках 

програм допомоги і грантів міжнародних фінансових організацій та 

Європейського Союзу – 4 960,5 тис. грн.  

До загального фонду обласного бюджету надійшло 574 705,7 тис. грн. 

власних доходів, що становить 115,0 відс. до завдання на звітний період, понад 

план надійшло 75 135,9 тис. грн. Досягнуто приросту надходжень порівняно з 

відповідним періодом 2015 року на 50,0 відс. 

Також Тетяна Сергіївна поінформувала про фінансування деяких 

програм.  

 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь:    Кокодзей В.М.,    Кулініч В.В.,    Футима 

А.Ф., Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №10/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  



 

3. СЛУХАЛИ: 

 Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про внесення змін до рішення обласної   ради  від  23.12.2016   № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік» та поінформувала, що за рахунок вільного 

залишку коштів загального фонду, залишку субвенції з державного бюджету на 

підготовку робітничих кадрів, залишку бюджету розвитку спеціального фонду 

та зменшення призначень по КПКВК 76 1 8010 «Резервний фонд» 

збільшуються призначення головним розпорядникам коштів обласного 

бюджету.  

 Так Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово- 

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації – 1 

350,474 тис. грн., в т.ч.:  

по КПКВК 48 1 6310 «Реалізація заходів щодо інвестиційного розвитку 

території» за об’єктами:  

- 725,474 тис. грн. - на виготовлення проектно-кошторисної документації 

та отримання експертного звіту «Реконструкція Черкаського академічного 

обласного українського музично-драматичного театру імені Т. Г. Шевченка по 

бульв. Шевченка, 234, у м. Черкасах з метою ліквідації наслідків надзвичайної 

ситуації техногенного характеру внаслідок пожежі, яка сталася 01.07.2015 в 

приміщенні театру»;  

- 320,0 тис. грн. - Капітальний ремонт внутрішніх санітарних вузлів у 

Степанківській ЗОШ І-ІІІ ступенів Черкаської районної ради;  

- 95,0 тис. грн. - «Пам’ятний знак Борцям за волю України в м. Черкаси» 

(проведення робіт з підсвітки пам’ятного знаку);  

- 50,0 тис. грн. - «Будівництво пам’ятного знаку генерал-майору Момоту 

І. Ф.» (проведення робіт з підсвітки пам’ятного знаку);  

- 30,0 тис. грн. - «Будівництво пам’ятного знаку першого зимового 

походу «Чорних Запорожців» (проведення робіт з підсвітки пам’ятного знаку); 

по КПКВК 48 1 8800 «Інші субвенції»:  

- 130,0 тис. грн. на грошові премії переможцям щорічного обласного 

конкурсу з благоустрою населених пунктів області “Територія комфорту”, 

затвердженого рішенням обласної ради від 25.03.2016 № 4-12/VII: 

Черкаському міському – 50,0 тис. грн.; ·  

Жашківському районному (для с. Соколівка) – 30,0 тис. грн.; 

Золотоніському районному (для с. Деньги) – 25,0 тис. грн.; 

Драбівському районному (для с. Великий Хутір) – 25,0 тис.грн. 

 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 5). 

 

В обговоренні взяли участь:     Кокодзей В.М.,     Футима А.Ф.,   Волкович 

В.М., Кулініч В.В. 

 



Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №10/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Демиденка С.М., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-6/VІ  «Про Програму розвитку та 

збереження зелених насаджень у населених пунктах області на 2013-2017 роки» 

зі змінами. 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 7). 

 

В обговоренні взяли участь:     Кокодзей В.М.,     Футима А.Ф.,   Волкович 

В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 10/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Демиденка С.М., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-16/VІІ «Про обласну цільову 

програму підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний 

дім» на 2016-2020 роки». 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 9). 

 

В обговоренні взяли участь:     Кокодзей В.М.,     Футима А.Ф.,   Волкович 

В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 10/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 



6. СЛУХАЛИ: 

Демиденка С.М., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI «Про Програму підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області 

на 2011-2015 роки». 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 11). 

 

В обговоренні взяли участь:     Кокодзей В.М.,     Футима А.Ф.,   Волкович 

В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 10/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 Ботнара Ю.А., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

стан ремонту та відновлення автомобільних доріг в межах Черкаської області». 

Юрій Андрійович звернув увагу про незадовільний стан виконання своїх 

посадових обов’язків виконуючим обов’язки начальника Служби 

автомобільних доріг у Черкаській області Демиденком В.І. та директором ДП 

«Черкаський облавтодор» ПАТ «ДАК «Автомобільні дороги України» 

Северином О.Ф. 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 13). 

 

В обговоренні взяли участь:     Кокодзей В.М.,     Футима А.Ф.,   Волкович 

В.М., Кулініч В.В., Северин С.Ф., Андреєв Г.Ю., Ботнар Ю.А. 

 

Кокодзей В.М. запропонував не голосувати за проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 10/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

  «За» –  0,    «Проти» – 1,   «Утрималися» – 3,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 


